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Protokoll fört vid Bronsyxa n Samfä llig hetsföre n in gs
ordinarie årsstämma 1998-05-28 i Brandthovda-
skolans matsal.
Antal närvarande: 21 röstberättigade

Ordforande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade stämman öppnad.
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- Den föreslagna dagordningen godkändes.

s2.
- Tillordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare valdes
Peter Haglund.

s3.'- Tilljusteringsmän tillika rösträknare valdes Lars Ahlstedt och Nils Glaveby.

s4.
- Stämman ansåg att kallelse skett på behörigt sätt.

s5.
- Sekreterare Peter Hag I u nd läste verksam hetsberättelsen.
Kassör Erik Wredling redogjorde för Vinst- och Förlusträkningen samt balans-
räkningen för det gångna verksamhetsåret 1 997-01 -01 till 1 997-1 2-31 .

s6.
- Revisorsuppleant Nils-Erik Olsson låste revisorernas berättelse.

s7.
- Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

s8.
- Stämman beslöt att årets överskott på kr 83.600:18 skallföras i ny räkning.

se.
- Stämman konstaterade att inga propositioner eller motioner har inkommit.

s 10.
- Stämman beslöt att arvoden till styrelse, revisorer och maskinist fastställes till
kr 25.000 plus arbetsgivaravgifter kr 7.000, vilket motsvarar nivån från förra
verksamhetsåret.

s 11.
- Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftstat samt debiteringslängd föredrogs
och kommenterades av kassören Erik Wredling och godkåndes därefter av
stämman. Värt att notera är att förslaget inte innehåller någon budgeterad
qemensam sophämtningsavgift (se vidare S 16).

s 12.
- Till styrelseledamötertör 2 år valdes Erik Wredling och Gunnar Larsson
(båda omval). Till styrelseordförande för 1 år valdes Magnus Månson (omval).
Till styrelsesuppleant tör 2 är valded Anders Hallqvist (nyval).



- Titt revisorer för ett år vatdes Kurt Nitsson åltå,*n pihl (båda omvat)
Till revisorsupplelant för ett år valdes Nils-Erik Olsson (omval).

s 14.
- Till valberedning för ett år valdes Kjell-Ovar Gustavsson, Hans-Olof Persson,
Bernt Nordqvist (sammankallande) samt Bo Sahlström. (samfliga omval)

s 15.
- Gårdarnas kontaktpersoner för verksamhetsåret (tiden mellan två
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vårstädningar) bekräftades till :

Anneli Hoffsten
Kent och Christina Westerblom
Leif Runevret
Sonja Rohlin

Bronskittelgatan 26
Kantyxgatan 9
Bronsdolksg atan 27
Lurblåsargatan 21

S 16. lnformation om
- Mats Pettersson från arbetsgruppen informerade att Lantmäterimyndigheten sophanteringen
nu har bekräftat att förrättningen är klar i och med att inget överklagande har
inkommit.
Vidare informerade Mats om att arbetsgruppen träffat företrädare för Renhåll-
ningsverket och diskuterat avgifter och sophämtningsrutiner. Därframkom att
föreningens sophämtningskostnad efter start av det nya systemet med
miljöbodar, skulle motsvara kr ca. 1200 krlär och medlem vid tömning varje
vecka (-98 års prisnivå och tömning från 4 miljöstationer). Detta skalljämföras
med en kostnad om ca. 4000 till 5000 kr/ar (variation beroende på typ av avtal)
om ingen förändring skulle gjorts från dagens sopsäcksystem. Att vi idag inte
har dessa avgifter beror på att föreningen meddelat Renhållningsverket att vi
påbörjat arbetet med miljöbodarna.
Vidare har man diskuterat hur övergången till att debitera Samfälligheten skall
gå till. Ett forslag är att Renhållningsverket debiterar var och en som vantigt
året ut. Från det att Samfälligheten meddelar att det nya hämtningssystemet
från miljöbodarna träder i kraft kommer dock den tägre taxan att beräknas.
Mellanskillnaden räknas ut och krediteras Samfälligheten för 1999, varvid debi-
teringen detta år alltså blir något lägre än de 1200 kr plus indexering.
Arbetsgruppen flaggade också för att medlemmar och besökande får iakta
försiktighet och se efter barnen så att inga skador inträffar under byggandet
av miljöbodarna under sensommaren/hösten. Den som upplever problem får
då gärna ta kontakt med arbetsgruppen.
- Mats redogjorde även för det resultat som arbetsgruppen för sopskåpsinredning
kommit fram till. Stämman kom fram tillatt denna fråga inte kan lösas gemensamt
utan måste ske med individuell anpassning. Denna arbetsgrupp får till uppgift
att gå ut med information och en enkä till medlemmarna, för att på så vis'kunna
komma fram till en praktisk och prisbillig lösning för hanteringen inom resp. familj.

S 17. övriga frågor
- Framkom att vissa medlemmar upplever att informationen från styrelsemöten
inte distribueras tillräckligt snabbt i området. Ett förslag blev därför att föreningen
ordnar med anslagstavlor ide kommande miljöbodarna där sedan de aktuella
styrelseprotokollen sedan kan anslås. I mellantiden uppmanas dock medlemmarna
att läsa och skicka styrelseprotokollen vidare så snabbt som möjligt.
- Erik Wredling manade alla användare av gräsklipparen att hantera denna med
aktsamhet. Vid klippning av högt, gräs lägges högst växel 3 i. vid klippning av lägre
gräs kan växel 4 användas. Högre våxel endast för transport.
- Diskuterades frågan om färgsättning av husen inom området. Beslöts att styrelsen
ser över frågan och kompletterar husparmen med aktuella uppgifte t.
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s 18.
Ordförande Magnus Månson tackade de närvarande för visat intresse och för-
klarade stämman avslutad.

Västerås, 98-05-28

Justeras:

0Mq
Lars Ahlstedt


